

# 香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence



Long Data  
Technology  
Limited

能益有限公司  
Long Data Technology Limited

銀獎  
Silver  
Award



服務及貿易業  
Servicing and Trading

能益有限公司致力將環保概念引入多項資訊科技服務，透過器材搬遷儲存、高節能機櫃裝置及設備租賃服務，將可持續的裨益帶到社會及業界，並成功與顧客及商業伙伴一同積極於源頭節能減碳。

Long Data Technology Limited is committed to bringing the concept of environmental protection in a wide range of its IT services, including equipment relocation storage, energy-efficient rack cabinet and equipment rental services, so as to promulgate the benefits of sustainability to the community and industry peers, and at the same time successfully engaging customers and business partners to pro-actively reduce energy consumption and carbon emission from source together.



以可重複使用的航空箱取代傳統紙箱運送電子器材。

Using reusable aviation boxes to transport electronic appliances to replace the use of conventional carton boxes.



透過採用歐盟五型車輛、重組運輸路線及定期維修，減少燃料消耗和排放空氣污染物。

Reducing fuel consumption and emission of air pollutants by adopting Euro V vehicles, transport route rescheduling and regular maintenance programme.



推出電子設備租賃計劃，方便客戶租用電腦或相關設備進行研討會、展覽會等短期活動，避免不必要地購買全新電子設備。

Launching a "Green Smart IT Equipment Rental Programme" for customers to rent computers or related equipment for short-term events, such as seminars and exhibitions, to avoid unnecessary procurement of new IT equipment.